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Anexă la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 3/09.01.2023 
 
 
 

ROMÂNIA 
CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  

310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 
 

            Tel. 0040-357-731100      Fax. 0040-357-731280 
               http://www.cjarad.ro     consiliul@cjarad.ro 
Nr. 31.518/22.12.2022 
 
 

Proces-verbal 
al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 22 decembrie 2022, ora 15.00 
 

 
Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului 

Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 1075/16.12.2022 a preşedintelui Consiliului Judeţean 
Arad privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând 
ordinea de zi, data, ora şi locul desfăşurării), precum şi prin intermediul presei, în 
cotidianul local „Jurnalul Arădean”. Convocarea consilierilor s-a realizat şi prin 
aplicația WhatsApp – Web. 

Prezenți fizic: Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria - consilieri judeţeni și Lupu Silvana - Secretar 
General al Județului. 

 
Prezenți online: Dihel Mariana Daniela și Pop Ioana-Alina - consilieri judeţeni. 
 
Absenți: Bőlőni Győrgy, Gligor Alin-Sorin, Remețan Florin și Ulici Ion - consilieri 

judeţeni. 
 
Domnul consilier județean Borha Gheorghe-Vasile nu participă la vot la 

punctele nr. 7 și 12 de pe ordinea de zi. 
Doamna consilier județean Crișan Corina-Anka nu participă la vot la punctele 

nr. 14 și 18 de pe ordinea de zi. 
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Domnul consilier județean Stanca Dorin-Marcel nu participă la vot la punctele 
nr. 14 și 18 de pe ordinea de zi. 

Doamna consilier județean Pop Ioana-Alina, din motive tehnice, își exprimă 
votul pentru aprobarea ordinii de zi și a proiectelor de la punctele nr. 1-16 la sfârșitul 
votării, cu mențiunea ca se abține la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi. 
 

Dl Cionca Iustin: Bună ziua! Stimați colegi, ne întâlnim pentru ultima dată, în 
acest an, într-un cadru special, dat atât de sărbătorile de iarnă, cât și de faptul că 
avem o ședință de lucru împreună cu Consiliul Local Municipal. 

Având în vedere că în 22 decembrie 1989 se înregistrau deja primele victime 
ale Revoluției anticomuniste în Arad, vă invit ca în memoria eroilor Aradului și a celor 
din toată România, să păstrăm un moment de reculegere și de recunoștință.  

 
Cei prezenți în sală se ridică în picioare și în semn de respect pentru 

evenimentele din 22 decembrie 1989 pastrează un moment de reculegere. 
 
Dl Cionca Iustin: Avem astăzi, în dezbatere, 21 de proiecte pe ordinea de zi, la 

care se adaugă punctul de diverse! Din cele 21 de proiecte, 3 sunt introduse 
suplimentar pe ordinea de zi. Pentru buna funcționare a unor instituții, aprobăm 
organigramele modificate la Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad, Direcția 
Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad și Centrul Cultural 
Județean Arad. În același ton, al reglementării funcționalității instituțiilor din 
subordine, majorăm tariful privind prestarea de servicii ale Direcției Publice de Pază, 
o majorare raportată la realitate, pentru că la munca prestată și retribuirea trebuie să 
fie pe măsură. Oferim, de asemenea, prin două proiecte, câte un mandat special 
reprezentanților noștri în A.G.A. Aeroport și A.G.A. al Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă, ca să reprezinte interesele Consiliului Județean, de fapt 
interesele cetățenilor județului Arad. Interesul arădenilor vizează și aprobarea unor 
tarife pe care Consiliul Județean le percepe pentru ocuparea terenurilor aparținând 
de drumurile județene.  

Mă bucură că suntem parteneri cu primăriile din județ, astfel că unul dintre 
proiectele de astăzi îl reprezintă acordul pe care îl dăm pentru amenajarea de piste 
de biciclete în comuna Buteni, un proiect al comunității locale. Avem și un punct în 
care nu ne exprimăm dreptul de preempțiune pentru un apartament, conform 
normelor legislative.  

Majorăm patrimoniul Județului cu valoarea unor investiții, care investiții nu doar 
că au fost și sunt utile, ci aduc beneficii imense județului Arad: protejează drumurile. 
Este vorba de introducerea în patrimoniu a patru platforme de verificare a tonajului, 
cele de la Târnova, Secusigiu, Birchiș și Lipova. Concesionăm Companiei de Apă 
anumite bunuri, stații de epurare, mai precis, din Curtici, Pâncota și Păuliș. Vă felicit, 
domnule director! 

 Tot patrimonial, introducem și o altă investiție, cea de la Căsoaia, Casa Verde, 
pentru a ne conforma legii. 
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Avem cinci proiecte de hotărâre care vizează investițiile. Succint, este vorba 
de ajustarea proiectului pentru construirea celor două case de tip familial, Hansel și 
Gretel, aprobarea indicatorilor la unele lucrări la Spitalul Clinic, studiile de fezabilitate 
pentru investițiile de la taberele din Moneasa și Căsoaia și mai ales, noile repere 
pentru Studiul de Fezabilitate (S.F.) și pentru devizului general la cel mai important 
proiect derulat de Consiliul Județean Arad, împreuna cu Bihor și Ministerul 
Transporturilor, Drumul expres Arad-Oradea.  

Nu în ultimul rând, rectificăm bugetul de venituri și cheltuieli și actualizăm 
conturile de execuție ale bugetului. Rectificarea bugetului vizează Spitalul Județean, 
mai ales că avem proiectul privind renovarea energetică a fostului Spital municipal 
din Arad, finanțat prin P.N.R.R., iar la ședința reunită o să o rog pe doamna director 
Gabriela Ghiricheu să expună o prezentare a stadiului în care se află toate proiectele 
cu finanțare europeană. 

Vă mulțumesc pentru răbdarea cu care m-ați ascultat, cât și pentru cooperarea 
de care ați dat dovadă pentru promovarea proiectelor județului Arad, a intereselor 
locuitorilor. Acum, vom trece la votarea ordinii de zi și a proiectelor, urmând ca după 
fiecare proiect să dau cuvântul doamnei secretar general pentru a lua votul celor 
prezenți online. La punctul 3 am un amendament, la punctul 18 am un amendament 
și vă propun ca cele 3 proiecte introduse suplimentar să le punem înainte de diverse. 
Dacă sunt alte intervenții pe ordinea de zi? Daca nu sunt trecem la vot. Cine este 
pentru ordinea de zi cu modificările propuse de mine? 27 voturi pentru (Cionca Iustin 
- preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga 
Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dl Cionca Iustin: Doamna Secretar General, vă rog atunci să treceţi la votul 
online. 

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Alina! 
Dna Pop Ioana-Alina: -. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 

ORDINEA DE ZI 
a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 22.12.2022, ora 15.00 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al 
ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 29 noiembrie 2022 – 
inițiativa președintelui. 
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2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al 
ședinței extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Județean Arad din data de 
7 decembrie 2022 – inițiativa președintelui. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului pentru prestația agenților de 
securitate ai Direcției Publice de Pază Arad la obiectivele de interes județean 
începând cu data de 01.01.2023 – inițiativa președintelui. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru Centrul 
Cultural Județean Arad – inițiativa președintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru Spitalul Clinic 
Județean de Urgență Arad – inițiativa președintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a 
Acționarilor la S.C. Aeroportul Arad S.A. din data de 10/11 ianuarie 2023 – inițiativa 
președintelui. 

7.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală a Asociaților la 
Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Județul Arad – inițiativa 
președintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad pentru 
implementarea de către comuna Buteni a proiectului „Amenajare piste de biciclete în 
comuna Buteni, etapa I” pe terenuri aflate în proprietatea județului Arad – inițiativa 
președintelui. 

9.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra 
apartamentului nr. 3 situat în imobilul din municipiul Arad, Bulevardul Revoluției nr. 
42, înscris în C.F. nr. 302506-C1-U4 Arad – inițiativa președintelui. 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al 
Județului Arad aferent drumurilor județene, ca urmare a unor investiții puse în 
funcțiune în anul 2022 – inițiativa președintelui. 

11.Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al județului Arad 
cu bunurile aferente investiției „Înființare Centru de Informare și Educare în Protecția 
Mediului, proiectul Casa Verde, Căsoaia” și constituirea dreptului de administrare în 
favoarea Centrului Cultural Județean Arad asupra acestora – inițiativa președintelui. 

12.Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri de interes public 
județean și concesionarea acestora la S.C. Compania de Apă Arad S.A. – inițiativa 
președintelui. 

13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad 
nr. 174/25.06.2019 și a Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 295/10.10.2019 – 
inițiativa președintelui. 

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 
Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de 
investiții „Lucrări de conformare la Spitalul Clinic Județean de Urgență  Arad” – 
inițiativa președintelui. 

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 
Studiu de Fezabilitate (S.F.) pentru obiectivul de investiții „Modernizare tabără de 
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copii Căsoaia și parc de sculptură comuna Târnova, județul Arad” – inițiativa 
președintelui. 

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 
Studiu de Fezabilitate (S.F.) pentru obiectivul de investiții „Modernizare și amenajare 
totem, căi de acces și spații verzi Comuna Moneasa, din cadrul taberei de recreere 
Moneasa, comuna Moneasa, județul Arad” – inițiativa președintelui. 

17.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 3 la Hotărârea Consiliului 
Județean Arad nr. 351/28.09.2022 privind aprobarea tarifelor pentru eliberarea 
acordurilor prealabile și a autorizațiilor de amplasare și/sau de acces în zona 
drumului și a tarifelor de ocupare/închiriere a suprafețelor de teren din zona 
drumurilor județene din domeniul public al județului Arad, aflate în administrarea 
Consiliului Județean Arad, pentru anul 2023 – inițiativa președintelui. 

18.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri și 
cheltuieli al Județului Arad pe anul 2022 – inițiativa președintelui. 

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții 
ca urmare a reorganizării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Arad – inițiativa președintelui. 

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 
Studiu de Fezabilitate (S.F.) și a Deviziului general pentru obiectivul de investiții 
„Drum expres Arad - Oradea” – inițiativa președintelui. 

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuție ale bugetului 
general de venituri și cheltuieli al Județului Arad la data de 16.12.2022 – inițiativa 
președintelui.  

22.Diverse. 
Ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 

22.12.2022 s-a votat cu 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga 
Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. 
Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 461/2022 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 
Arad din data de 22.12.2022. 

 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 29 noiembrie 2022 – inițiativa 
președintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 29 noiembrie 
2022. Dacă sunt intervenţii? Cine este pentru? 27 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga 
Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dl Cionca Iustin: Doamna Secretar General, vă rog atunci să treceţi la votul 
online. 

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Alina! 
Dna Pop Ioana-Alina: -. 
Dl Cionca Iustin: Dacă vă rog, colegii din USR, o sunați pe doamna Alina Pop 

să îi spuneți că am intrat? Dacă nu intră, măcar să nu o tot pomenim. Că putem 
atunci la final să voteze, să comunicăm cumva. 

Dl Anghel Răzvan: Da. Este la primărie... la o ședință. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 29 noiembrie 2022 – inițiativa 
președintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă:-. Abțineri:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 462/2022 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 29 noiembrie 2022. 

 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Judeţean Arad din data de 7 
decembrie 2022 – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Judeţean Arad 
din data de 7 decembrie 2022. Dacă sunt intervenţii? 27 voturi pentru (Cionca Iustin 
- preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț 
Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. 
Abțineri? -.  

Dl Cionca Iustin: Doamna Secretar General, vă rog atunci să treceţi la votul 
online. 

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc!  
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 

extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Judeţean Arad din data de 7 
decembrie 2022 – inițiativa președintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-
Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș 
Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). 
Împotrivă:-. Abțineri:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 463/2022 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei 
extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Judeţean Arad din data de 7 
decembrie 2022. 

 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului pentru prestația agenților de 

securitate ai Direcției Publice de Pază Arad la obiectivele de interes județean 
începând cu data de 01.01.2023 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului pentru prestația 

agenților de securitate ai Direcției Publice de Pază Arad la obiectivele de interes 
județean începând cu data de 01.01.2023. Dați-mi voie să vă prezint amendamentul: 
„Se completează art. 1, care va avea următorul cuprins: Art. 1. (1) Se aprobă tariful 
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de 28,55 lei/oră/agent de securitate pentru paza obiectivelor de interes județean 
efectuată de Direcția Publică de Pază Arad începând cu data de 01.01.2023 și alin. 
(2) Tariful prevăzut la alin. (1) nu conține T.V.A.”. Dacă sunt intervenții pe 
amendament? Cine este pentru amendament? 27 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga 
Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel, vot pentru amendament!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Cine este pentru proiectul de hotărâre cu amendament 

inclus? 27 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel, vot pentru proiectul de hotărâre cu 
amendament inclus!  

Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc!  

 
 Amendament la punctul 3, Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului 
pentru prestația agenților de securitate ai Direcției Publice de Pază Arad la 
obiectivele de interes județean începând cu data de 01.01.2023. 29 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 
 

Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului pentru prestația agenților de 
securitate ai Direcției Publice de Pază Arad la obiectivele de interes județean 
începând cu data de 01.01.2023. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
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Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. 
Împotrivă:-.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 464/2022 privind aprobarea tarifului pentru prestația agenților de securitate ai 
Direcției Publice de Pază Arad la obiectivele de interes județean începând cu data 
de 01.01.2023. 
 

Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru Centrul Cultural 

Județean Arad – iniţiativa preşedintelui.  
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru 

Centrul Cultural Județean Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 
27 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, 
Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc!  
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru Centrul Cultural 

Județean Arad – iniţiativa preşedintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-
Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș 
Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). 
Abțineri:-. Împotrivă:-. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 465/2022 privind aprobarea statului de funcţii pentru Centrul Cultural Județean 
Arad. 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru Spitalul Clinic 

Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru 

Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 27 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru Spitalul Clinic 

Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț 
Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, 
Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 466/2022 Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru Spitalul 
Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 
 

Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a 
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Acționarilor la S.C. Aeroportul Arad S.A. din data de 10/11 ianuarie 2023 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală 
Extraordinară a Acționarilor la S.C. Aeroportul Arad S.A. din data de 10/11 ianuarie 
2023. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. 
Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a 
Acționarilor la S.C. Aeroportul Arad S.A. din data de 10/11 ianuarie 2023 – iniţiativa 
preşedintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 467/2022 privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 
Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Extraordinară a 
Acționarilor la S.C. Aeroportul Arad S.A. din data de 10/11 ianuarie 2023. 

 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Judeţul Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 



12 

 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală 
a Asociaţilor la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Judeţul 
Arad. Dacă sunt intervenţii?  

Dl Borha Gheorghe-Vasile: Nu particip și nu dezbat! 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 26 voturi pentru 

(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Bozga Doru, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga Stefania-
Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-
Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 

 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Judeţul Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 28 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 468/2022 Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală 
a Asociaţilor la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Judeţul 
Arad. 

 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad pentru 

implementarea de către comuna Buteni a proiectului „Amenajare piste de biciclete în 
comuna Buteni, etapa I” pe terenuri aflate în proprietatea județului Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad 

pentru implementarea de către comuna Buteni a proiectului „Amenajare piste de 
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biciclete în comuna Buteni, etapa I” pe terenuri aflate în proprietatea județului Arad. 
Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga 
Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 
Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad pentru 

implementarea de către comuna Buteni a proiectului „Amenajare piste de biciclete în 
comuna Buteni, etapa I” pe terenuri aflate în proprietatea județului Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 469/2022 privind acordul Consiliului Județean Arad pentru implementarea de 
către comuna Buteni a proiectului „Amenajare piste de biciclete în comuna Buteni, 
etapa I” pe terenuri aflate în proprietatea județului Arad. 
 

Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra 

apartamentului nr. 3 situat în imobilul din municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei nr. 
42, înscris în C.F. nr. 302506-C1-U4 Arad - iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 

preemțiune asupra apartamentului nr. 3 situat în imobilul din municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei nr. 42, înscris în C.F. nr. 302506-C1-U4 Arad. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga Stefania-
Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
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Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-
Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 

 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra 

apartamentului nr. 3 situat în imobilul din municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei nr. 
42, înscris în C.F. nr. 302506-C1-U4 Arad iniţiativa preşedintelui. 29 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 470/2022 privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra apartamentului 
nr. 3 situat în imobilul din municipiul Arad, Bulevardul Revoluţiei nr. 42, înscris în C.F. 
nr. 302506-C1-U4 Arad. 
 

Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al Judeţului 

Arad aferent drumurilor judeţene, ca urmare a unor investiţii puse în funcţiune în anul  
2022 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului 

public al Judeţului Arad aferent drumurilor judeţene, ca urmare a unor investiţii puse 
în funcţiune în anul  2022 .Dacă sunt întrebări? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, 
Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc!  
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Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al Judeţului 

Arad aferent drumurilor judeţene, ca urmare a unor investiţii puse în funcţiune în anul  
2022 – iniţiativa preşedintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. 
Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 471/2022 privind aprobarea majorării patrimoniului public al Judeţului Arad 
aferent drumurilor judeţene, ca urmare a unor investiţii puse în funcţiune în anul  
2022 
 

Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al județului Arad cu 

bunurile aferente investiției „Înființare Centru de Informare și Educare în Protecția 
Mediului, proiectul Casa Verde, Căsoaia’’ și constituirea dreptului de administrare în 
favoarea Centrului Cultural Județean Arad asupra acestora – iniţiativa preşedintelui. 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al 
județului Arad cu bunurile aferente investiției „Înființare Centru de Informare și 
Educare în Protecția Mediului, proiectul Casa Verde, Căsoaia’’ și constituirea 
dreptului de administrare în favoarea Centrului Cultural Județean Arad asupra 
acestora. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. 
Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc!  
 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al județului Arad cu 

bunurile aferente investiției „Înființare Centru de Informare și Educare în Protecția 
Mediului, proiectul Casa Verde, Căsoaia’’ și constituirea dreptului de administrare în 
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favoarea Centrului Cultural Județean Arad asupra acestora – iniţiativa preşedintelui. 
29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-
Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 472/2022 privind majorarea patrimoniului public al județului Arad cu bunurile 
aferente investiției „Înființare Centru de Informare și Educare în Protecția Mediului, 
proiectul Casa Verde, Căsoaia’’ și constituirea dreptului de administrare în favoarea 
Centrului Cultural Județean Arad asupra acestora. 

 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri de interes public județean și 

concesionarea acestora la S.C. Compania de Apă Arad S.A. – iniţiativa preşedintelui. 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri de interes 

public județean și concesionarea acestora la S.C. Compania de Apă Arad S.A. Dacă 
sunt intervenţii?  

Dl Borha Gheorghe-Vasile: Nu particip și nu dezbat! 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 26 voturi pentru 

(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Bozga Doru, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga Stefania-
Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-
Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 
Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri de interes public județean și 

concesionarea acestora la S.C. Compania de Apă Arad S.A. – iniţiativa preşedintelui. 
28 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Bozga 
Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, 
Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, 
Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
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Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 473/2022 Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri de interes public 
județean și concesionarea acestora la S.C. Compania de Apă Arad S.A. 

 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 

174/25.06.2019 și a Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 295/10.10.2019 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 

Județean Arad nr. 174/25.06.2019 și a Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 
295/10.10.2019. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. 
Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc!  
 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 

174/25.06.2019 și a Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 295/10.10.2019 – 
iniţiativa preşedintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga 
Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. 
Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 474/2022 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 
174/25.06.2019 și a Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 295/10.10.2019. 
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Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 

Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de 
investiții „Lucrări de conformare la Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad” – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici, faza Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru 
obiectivul de investiții „Lucrări de conformare la Spitalul Clinic Județean de Urgență 
Arad” – iniţiativa preşedintelui. Dacă sunt intervenţii?  

Dna Crișan Corina-Anka: Nu pot participa la vot!  
Dl Stanca Dorin: Nu particip la vot! 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 25 voturi pentru 

(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dinga 
Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 

Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de 
investiții „Lucrări de conformare la Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad” – 
iniţiativa preşedintelui. 27 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 475/2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Documentație 
de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții „Lucrări 
de conformare la Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad” . 
 

Punctul 15 
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Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 
Studiu de Fezabilitate (S.F.) pentru obiectivul de investiții „Modernizare tabără de 
copii Căsoaia și parc de sculptură comuna Târnova, județul Arad” – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici, faza Studiu de Fezabilitate (S.F.) pentru obiectivul de investiții 
„Modernizare tabără de copii Căsoaia și parc de sculptură comuna Târnova, județul 
Arad”. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. 
Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 

 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 

Studiu de Fezabilitate (S.F.) pentru obiectivul de investiții „Modernizare tabără de 
copii Căsoaia și parc de sculptură comuna Târnova, județul Arad” – iniţiativa 
preşedintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 476/2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de 
Fezabilitate (S.F.) pentru obiectivul de investiții „Modernizare tabără de copii Căsoaia 
și parc de sculptură comuna Târnova, județul Arad”. 

 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 

Studiu de Fezabilitate (S.F.) pentru obiectivul de investiții „Modernizare și amenajare 
totem, căi de acces și spații verzi Comuna Moneasa, din cadrul taberei de recreere 
Moneasa, comuna Moneasa, județul Arad” – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici, faza Studiu de Fezabilitate (S.F.) pentru obiectivul de investiții 
„Modernizare și amenajare totem, căi de acces și spații verzi Comuna Moneasa, din 
cadrul taberei de recreere Moneasa, comuna Moneasa, județul Arad”. Dacă sunt 
intervenţii?  

Dl Luca Samuel: Da. Eu aș dori! Bună ziua! Am înțeles că domnul proiectant 
este aici. Îl putem chema? 

Dl Cionca Iustin: Da! Poftiți! 
Dl Șoica Remus: Bună ziua! Spuneți! 
Dl Luca Samuel: În primul rând, vreau să vă mulțumesc pentru soluționarea 

contestațiilor făcute pe tehnic, în comisii. Aș vrea să vă întreb dacă traficul este 
pietonal exclusiv sau și auto? 

Dl Șoica Remus: Ocazional este și auto! 
Dl Luca Samuel: Acolo puteți micșora panta la 1%, dar nu aceasta este 

problema, ci cele mai importante întrebări sunt pe parte finaciară. La trotuar este 320 
lei/mp... nu vi se pare că este cam scump, având în vedere că prețul este undeva pe 
la 230 lei/mp? Am făcut niște calcule și este cu 50% mai mult. Ca să nu mai zic la 
spații verzi, unde este iese 135 lei/mp. 

Dl Șoica Remus: Prețul sau bugetul studiului de fezabilitate este gândit ca 
acesta să fie executat în viitor. Nu se știe exact când, ținând cont de prețurile actuale 
la momentul acesta, este un preț orientativ. 

Dl Luca Samuel: Am înțeles, dar vă aduc aminte că noi proiectăm pentru anul 
acesta sau anul viitor, nu pentru peste 5 ani. Iar o mărire cu 50% la trotuar și o mărire 
cu 300% la spații verzi este cam mare și pentru 10 ani. Aș propune să revizuiți partea 
financiară și grupul U.S.R. propune scoaterea acestui proiect de pe ordine de zi. 

Dl Cionca Iustin: O secundă, care e argumentul? 
Dl Luca Samuel: Financiar supraestimat! Tehnic, este ok, financiar este prea 

mult. 
Dl Cionca Iustin: Domnule Șoica, dumneavoastră sunteți dispus să reveniți 

asupra prețului? Până la urmă aveți un contract cu noi și... 
Dl Șoica Remus: Eu consider că este prețul corect. Este gândit pentru a fi 

executat în viitor, ținând cont de problemele care sunt în domeniu. Dumneavoastră 
îmi spuneți un preț minim, dar asta nu înseamnă că trebuie să mergem pe prețul 
minim. Ați luat în calcul și partea de irigații, foraje etc, la spații verzi? 

Dl Luca Samuel: Atunci voi apela la bunul simț ingineresc al dumneavoastră. 
Deci 130 lei/mp nu vi se pare exagerat la spațiu verde? Este exclusiv spațiu verde! 
Înțelegem o majorare de 10-20%, dar nu atât de mult. 

Dl Cionca Iustin: Bun, noi nu avem nici o problemă... îl putem scoate și să îl 
punem pe altă sedință. Dar vreau să știu de la dumneavoastră, domnule Șoica, 
credeți că ați putea scădea prețul? Pentru că dacă nu, noi nu avem cum să vă 
obligăm, căci dumneavoastră ați câștigat o licitație. Dacă dumneavoastră nu sunteți 
de acord cu opinia colegului atunci vă rog să spuneți, să nu pierdem timp. 
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Dl Șoica Remus: Repet, dânsul vorbește de niște prețuri minime, dar nu 
înseamnă că trebuie să mergem pe acestea. Dorim un produs cu un echilibru între 
calitate și preț. Este un studiu de fezabilitate care conține o estimare. Până la 
execuție mai sunt niște etape. Nu înseamnă ca asta va fi neapărat plătit! 

Dl Anghel Răzvan: Vreau să intervin și eu. Tabăra de la Moneasa. Sunt cam 
8.000 mp din care noi trebuie să punem pavele pe 1.000-1.100 mp și pe 800 mp 
iarbă. Totalul general este 160.000 euro. În acest sens, bunul simț ingineresc sau 
logic spune că e cam mult. 

Dl Cionca Iustin: Eu înțeleg ce spuneți. Dar eu nu sunt de meserie, tocmai de 
aceea am apelat la profesioniști, că dacă știam să facem noi nu mai apelam. 

Dl Luca Samuel: Nu trebuie să fim profesioniști ca să înțelegem că 130 lei/mp 
e cam mult. 

Dl Cionca Iustin: Nu trebuie să fim profesioniști ca să înțelegem că este o 
estimare și nu înseamnă că acești bani se cheltuiesc. Eu vă arăt că pe toate 
proiectele am estimat cât a zis proiectantul dar am economisit la final dacă nu s-a 
cheltuit atât. Acum sunteți conștient că eu nu îl pot obliga să schimbe prețurile. Și 
dacă îl scoatem de pe ordinea de zi doar amânăm... pierdem timp! Nu trimiteți 
dumneavoastră o firmă din acelea care vin cu un sfert de preț? Acum cred că lucrăm 
de câțiva ani împreună, haideți să.... v-am dat posibilitatea să vorbiți înainte de 
ședință. E o chestiune între profesioniști! Nu vă supărați, acum, dar noi scoatem la 
licitație... nu induceți ideea cumva că eu aș putea să negociez cu cel care a câstigat 
licitația. 

Dl Luca Samuel: Asta e părerea noastră. Ne menținem poziția. 
Dl Moț Petru: Intervin și eu. Nu sunt de profesie și nici colegii mei. Eu îi consider 

de bună credință și pe domnul proiectant și pe colegul meu. Aș vrea când votez un 
proiect de hotărâre să avem un ghidaj. Dar nu activez pe piața aceasta... vreau să 
mă fac bine înțeles... Deci dacă eu cumpăr acest pix, domnul mi-l oferă cu 130 și 
colegul mi-l oferă cu 60? Adică să avem certitudinea că discutăm de același nivel de 
calitate. Poate dumnealui propune materiale de mai bună calitate și colegul Luca se 
referă la altă calitate. Nu știu, lămuriți-ne pe acest aspect.  

Dl Șoica Remus: Se încearcă cel mai mic preț având în vedere calitatea în 
construcții la momentu actual. 

Dl Moț Petru: Dacă vă dau 100.000 euro dumneavoastră puteți cumpăra o 
mașină nu stiu de care...dar puteți cumpăra și o mașină mai de alt fel sau second-
hand. Adică și prețurile trebuie să fie în concordanță cu piața. Pot să accept ideea 
că puneți un plus de 10-20% mai ales după experiențele din anii trecuți.  

Dl Șoica Remus: Materiale s-au scumpit peste 100% anul acesta.  
Dl Moț Petru: Încă o dată, rugămintea este să ne convingeți pe noi, pe 

nespecialiști, că nu este un preț exagerat. 
Dl Șoica Remus: Eu pot să susțin că nu este prețul final, este o estimare, nu 

este suma finală care va fi decontată de Consiliul Județean Arad. 
Dl Cionca Iustin: Bun, dragi colegi, având în vedere că urmează proiectul 

tehnic, vă rog frumos implicați-vă alături de noi, dacă dumneavoastră considerați că 
prețul e exagerat, ca la proiectul tehnic să corectăm. Să dăm drumul la S.F., să 
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meargă procedura mai departe, că apoi trebuie să facem licitație, proiectare, trec 
iarăși luni de zile... și să vă luăm în echipa de lucru, cum a fost și altădată. 

Dl Luca Samuel: O să rămânem în echipa de lucru, dar prin abținere! 
Dl Cionca Iustin: Bun, mulțumesc! Dacă sunt alte intervenții? Nu sunt. Cine 

este pentru? 23 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). 5 abțineri (Anghel Răzvan-Paul, Luca Samuel,  
Orza Gheorghe, Pop Ioana-Alina și Țole Daniel-Ioan) . Împotrivă:-. 

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc!  
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 

Studiu de Fezabilitate (S.F.) pentru obiectivul de investiții „Modernizare și amenajare 
totem, căi de acces și spații verzi Comuna Moneasa, din cadrul taberei de recreere 
Moneasa, comuna Moneasa, județul Arad” – iniţiativa preşedintelui. 24 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin și Waldvogel-
Leric Brigitte-Gloria). 5 abțineri (Anghel Răzvan-Paul, Luca Samuel,  Orza 
Gheorghe, Pop Ioana-Alina și Țole Daniel-Ioan) . Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 477/2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de 
Fezabilitate (S.F.) pentru obiectivul de investiții „Modernizare și amenajare totem, căi 
de acces și spații verzi Comuna Moneasa, din cadrul taberei de recreere Moneasa, 
comuna Moneasa, județul Arad”. 

 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 3 la Hotărârea Consiliului 

Județean Arad nr. 351/28.09.2022 privind aprobarea tarifelor pentru eliberarea 
acordurilor prealabile și a autorizațiilor de amplasare și/sau de acces în zona 
drumului și a tarifelor de ocupare/închiriere a suprafețelor de teren din zona 
drumurilor județene din domeniul public al județului Arad, aflate în administrarea 
Consiliului Județean Arad, pentru anul 2023 – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 3 la 
Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 351/28.09.2022 privind aprobarea tarifelor 
pentru eliberarea acordurilor prealabile și a autorizațiilor de amplasare și/sau de 
acces în zona drumului și a tarifelor de ocupare/închiriere a suprafețelor de teren din 
zona drumurilor județene din domeniul public al județului Arad, aflate în 
administrarea Consiliului Județean Arad, pentru anul 2023. Dacă sunt întrebări? Nu 
sunt! Cine este pentru? 27 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dl Cionca Iustin: Colega Pop Alina a revenit? 
Dna Pop Ioana-Alina: Am revenit! „Pentru”. 
Dl Cionca Iustin: Bine! O să vă dăm posibilitatea să votați ordinea de zi și 

proiectele toate la sfârsit! 
Dna Pop Ioana-Alina: Perfect! Mulțumesc! 
 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 3 la Hotărârea Consiliului 

Județean Arad nr. 351/28.09.2022 privind aprobarea tarifelor pentru eliberarea 
acordurilor prealabile și a autorizațiilor de amplasare și/sau de acces în zona 
drumului și a tarifelor de ocupare/închiriere a suprafețelor de teren din zona 
drumurilor județene din domeniul public al județului Arad, aflate în administrarea 
Consiliului Județean Arad, pentru anul 2023 – iniţiativa preşedintelui. 29 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 478/2022 pentru modificarea Anexei nr. 3 la Hotărârea Consiliului Județean Arad 
nr. 351/28.09.2022 privind aprobarea tarifelor pentru eliberarea acordurilor 
prealabile și a autorizațiilor de amplasare și/sau de acces în zona drumului și a 
tarifelor de ocupare/închiriere a suprafețelor de teren din zona drumurilor județene 
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din domeniul public al județului Arad, aflate în administrarea Consiliului Județean 
Arad, pentru anul 2023. 

 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli 

al Județului Arad pe anul 2022 – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 

venituri şi cheltuieli al Județului Arad pe anul 2022. Am și aici un amendament pe 
care vă rog să îmi permiteți să vi-l prezint. Propun aprobarea suplimentării bugetului 
local al Județului Arad atât la partea de venituri cât și la partea de cheltuieli cu suma 
de 10.007 mii lei astfel: Se majorează cu suma de 10.000 mii lei sumele defalcate 
din taxa pe valoarea adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale conform Hotărârii 
Guvernului nr. 1.508/19.12.2022 privind alocarea unei sume din Fondul de rezervă 
bugetară la dispoziția Guvernului, prevăzut în bugetul de stat pentru anul 2022. 
Suma se va aloca pentru lucrările de întreținere curentă pe timp de iarnă, întreținere 
drumuri asfaltate și asigurarea esteticii rutiere, conform Notei de fundamentare nr. 
31.278/21.12.2022 a Serviciului Mentenanță Drumuri și Poduri. Se majorează cu 7 
mii lei creditele aprobate pentru finanțarea drepturilor persoanelor cu dizabilități ca 
urmare a comunicării de către Ministerul Muncii și Solidarității Sociale a sumelor 
repartizate Județului Arad. Dacă sunt întrebări pe amendament? Nu sunt! Cine este 
pentru amendament?  

Dna Crişan Corina-Anka: Nu pot să particip la vot, nici la amendament nici la 
proiect. 

Dl Stanca Dorin: Nu particip la vot. 
Dl Cionca Iustin: Am înţeles. Altcineva? Cine este pentru amendament? 25 

voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, 
Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel, vot pentru amendament! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Alina Pop! 
Dna Pop Ioana-Alina: „Pentru”. 
Dl Cionca Iustin: Cine este pentru proiectul de hotărâre cu amendament 

inclus? 25 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, 
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Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel, vot pentru proiectul de hotărâre cu 
amendament inclus! 

Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Alina Pop, vot pentru proiectul de hotărâre cu 

amendament inclus! 
Dna Pop Ioana-Alina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 
Amendament la punctul 18, Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Județului Arad pe anul 2022. 27 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț 
Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. 
Împotrivă:-. 

 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli 

al Județului Arad pe anul 2022 – iniţiativa preşedintelui. 27 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț 
Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. 
Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 479/2022 hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al 
Județului Arad pe anul 2022. 

 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii ca 

urmare a reorganizării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a 

statului de funcţii ca urmare a reorganizării Direcției Generale de Asistență Socială 
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și Protecția Copilului Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 27 
voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, 
Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop! 
Dna Pop Ioana-Alina: „Pentru”. 

 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii ca 

urmare a reorganizării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, 
Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. 
Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 480/2022 privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii ca urmare a 
reorganizării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad. 
 

Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 

Studiu de Fezabilitate (S.F.) și a Deviziului gerneral pentru obiectivul de investiții 
„Drum expres Arad - Oradea” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici, faza Studiu de Fezabilitate (S.F.) și a Deviziului gerneral pentru obiectivul 
de investiții „Drum expres Arad - Oradea”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt! Cine este 
pentru? 27 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
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Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop! 
Dna Pop Ioana-Alina: „Pentru”. 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 

Studiu de Fezabilitate (S.F.) și a Deviziului gerneral pentru obiectivul de investiții 
„Drum expres Arad - Oradea” – iniţiativa preşedintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin 
- preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț 
Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, 
Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 
 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 481/2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de 
Fezabilitate (S.F.) și a Deviziului gerneral pentru obiectivul de investiții „Drum expres 
Arad - Oradea”. 

  
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuție ale bugetului 

general de venituri și cheltuieli al Județului Arad la data de 16.12.2022 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Și ultimul punct pe ordinea de zi. Proiect de hotărâre privind 

aprobarea conturilor de execuție ale bugetului general de venituri și cheltuieli al 
Județului Arad la data de 16.12.2022. Dacă sunt intervenții? Nu sunt! Cine este 
pentru? 27 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel!  
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
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Dna Lupu Silvana: Doamna Pop! 
Dna Pop Ioana-Alina: „Pentru”. 
 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuție ale bugetului 

general de venituri și cheltuieli al Județului Arad la data de 16.12.2022 – iniţiativa 
preşedintelui. 29 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea 
nr. 482/2022 privind aprobarea conturilor de execuție ale bugetului general de 
venituri și cheltuieli al Județului Arad la data de 16.12.2022. 

 

Dl Cionca Iustin: O să vă rog la doamna Pop să luaţi toate punctele, până la 
punctul 16 sau cât! 

Dna Lupu Silvana: Doamna Pop, pentru amendamentul de la punctul 3 și 
pentru toate proiectele până la 16, inclusiv. Cum votați?  

Dna Pop Ioana-Alina: Abținere 16, „pentru” la tot, inclusiv ordinea de zi și 
amendament. 

Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
Dna Pop Ioana-Alina:Mulţumesc şi eu! 
 

22.Diverse. 
Dl Cionca Iustin: Intrăm pe punctul „Diverse”. Dacă cineva doreşte să se 

înscrie? Domnul Luca, altcineva? Vă ascult domnul Luca!  
Dl Luca Samuel: Domnule preşedinte şi mai ales domnule vicepreşedinte 

responsabil de drumurile judeţene! Aşa cum aţi văzut, în spaţiul public alături de 
colegii mei, am semnalat starea total necorespunzătoare a drumului judeţean 792C 
Buteni–Pâncota. Vorbim de tronsoane unde plombele sunt mai dese decât suprafaţa 
rutieră aşternută ca să nu mai zic aceste suprafeţe care au fost frezate, au fost lăsate 
pe timpul nopţii nesemnalizate, sunt unul dintre arădenii care şi-au spart maşina pe 
aceste plombe.  

Ca să nu mai zic că pe întreg traseul drumul este total nesemnalizat din punct 
de vedere al elementelor de siguranţă a circulaţiei, marcaje rutiere foarte şterse, 
indicatoare lipsă, parapete lipsă.  

După cum foarte bine ştiţi, drumul prezintă nişte curbe foarte periculoase, 
săptămâna trecută a avut loc un accident foarte grav într-una din aceste curbe şi opt 
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persoane au ajuns la spital. Aceştia au avut noroc, următorii nu ştim dacă o să aibă. 
Prima mea întrebare este: Ce acţiune aţi întreprins în urma accidentului?     

Dl Cionca Iustin: Pot să vă răspund eu? 
Dl Luca Samuel: Vă rog! 
Dl Cionca Iustin: Că nu ştiu acum, întrebarea este pentru domnul 

vicepreşedinte sau pentru mine? 
Dl Luca Samuel: Oricine… 
Dl Cionca Iustin: Da. 
Dl Luca Samuel: …are răspunsuri. 
Dl Cionca Iustin: Da. Păi, toţi avem răspunsuri! În primul rând, drumul acesta 

este în lucru şi după cum ştiţi este predat constructorului care răspunde pe durata 
executării lucrărilor pentru tot ce se întâmplă pe acest drum. La momentul respectiv 
am ieşit cu un comunicat pe care îl păstrăm şi vă spunem mai departe că aşteptăm 
ca fiecare autoritate competentă să-şi facă datoria, cred că aţi văzut comunicatul de 
la Poliţie care stabileşte vinovăţia, şi eu cred că nu este treaba noastră, să spunem 
că-i de vină şoferul sau firma executantă, dar dacă găsiţi comunicatul Poliţiei aflaţi şi 
răspunsul: cine este vinovat?  

În al doilea rând, a ieşit constructorul cu un punct de vedere, în care vă arată 
că există plângeri la Poliţie înregistrate cum că s-au furat semnalizarea şi toate 
celelalte indicatoare, care dumneavostră le-aţi sesizat şi le-am sesizat şi noi, şi că 
există nişte anchete pe rol. Eu vă întreb pe dumneavoastră: ce-am putea noi să 
facem mai mult decât am făcut? Pentru că eu trebuie să mă duc totuşi pe atibuţiile 
pe care mi le dă legea. Şi eu sunt nemulţumit, dar până la urma urmei trebuie să 
lăsăm fiecare autoritate să-şi facă treaba. Am cerut să se remedieze acele lucrări, 
Dumnezeu a ţinut cu noi şi ne-a dat vreme bună, aţi văzut că s-au asfaltat. Dar dacă 
nu s-ar fi putut asfalta, eu nu puteam să permit, pe condiţii de … mă rog, contra legii, 
ştiţi dumneavoastră, nu mai ştiu care e temperatura minimă pentru care se permite 
asfaltarea, rămâneau aşa peste iarnă şi n-aveam ce să facem. Normal ar trebui 
conform contractului să blocăm drumurile, să lăsăm constructorul să-şi termine 
lucrările. Şi penalizările se fac prin instanţă, ori ştiţi cât durează un proces.  

Noi încercăm în limita bunului simţ, să intervenim şi să găsim soluţii de fiecare 
dată în favoarea cetăţeanului, dar şi cetăţeanul, dacă fură indicatoare, eu nu pot     
să-i cer firmei: Puneţi încă un rând de indicatoare! Încă un rând de indicatoare!  

Până la urmă trebuie să fim solidari şi aici, şi să încercăm să găsească 
organele competente făptuitorii, să recuperăm de la ei indicatoarele, să le punem la 
loc.  

Dl Luca Samuel: Domnule preşedinte, în primul rând pe zona tehnică, am fost 
pe drumul acesta săptămâna aceasta, sunt tronsone într-adevăr, aici mă refer la un 
tronson izolat, unde sunt plombă lângă plombă, lângă plombă, adică tot tronsonul ar 
trebui. Nu, eu nu cred că este în ordine să recepţionăm un tronson de drum cu 
plombe.  

Dl Cionca Iustin: Vă asigur că nu recepţionez. 
Dl Luca Samuel: Am înţeles. Un al doilea considerent este siguranţa circulaţiei. 

Cred că trebuie să interveniţi pe zona de prevenţie. Sunteţi beneficiarul acestui drum, 
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aveţi un diriginte de şantier, aveţi un manager de proiect care trebuie să meargă 
acolo şi să rezolve acestă problemă. Pot muri oameni acolo domnule preşedinte! 

Dl Cionca Iustin: Am cerut deja … 
Dl Luca Samuel: Indicatoarele eu nu cred că s-au furat. Că dacă se dispuneau 

erau în fundaţie din beton. S-au furat nişte balize, acele elemente de siguranţă a 
circulaţiei temporare. Poate s-au furat, eu când mă duc pe drumul acesta, şi mă duc 
de ani buni spre casă, eu n-am văzut indicatoare niciodată şi mă duc aproape 
săptămânal acasă. Deci vorbim de o chestiune de prevenţie asupra vieţii oamenilor. 
Deci nu-i important să… nu-i locul să ne jucăm.  

Dl Cionca Iustin: Deci, nu ne jucăm. Credeţi-mă că am luat toate măsurile pe 
care le pot lua, dar nici nu pot să stau toată ziua să văd dacă au pus indicator, dacă 
nu l-au pus, noi avem responsabil de sector, avem cum aţi spus dumneavoastră un 
contract, un diriginte de şantier, care confirmă că au fost puse. Dacă dumnevoastră 
ziceţi că nu le-aţi văzut, nu … 

Dl Luca Samuel: Săptămâna aceasta, acum două zile am fost acolo, niciun 
indicator, curbe deosebit de periculoase, vă reamintesc de curba dinainte de 
Luguzău. O curbă unde dacă se produce un accident în locul acela va fi cu vieţi 
omeneşti pierdute, deci nu ne putem juca. Nu sunt indicatoare de curbe deosebit de 
periculoase, măcar alea să le puneţi.  

Dl Cionca Iustin: Numai puțin. De la Tehnic cineva… să vină cineva să 
răspundă fiindcă sunt acuzații destul de grave și intrăm în detalii care depășesc 
atribuțiile mele. Ar trebui discutat pentru că sunt acuzații și trebuie să răspundeți. 

Dl Ciubotaru Răzvan: Bună ziua! Da, drumul este un șantier în lucru, știm de 
problemele ridicate de domnul consilier. Am somat contructorul de trei ori în acest 
sens, după cum a spus și domnul președinte… Poliția desfășoară o anchetă în zona 
respectivă iar constructorul ne-am promis solemn că va monta acele indicatoare de 
șantier în lucru.  

Dl Luca Samuel: În drumul nostru spre șantier, într-adevăr am văzut 
constructorul cu niște indicatoare însă nici unul nu era pentru curbă ! 

Dl Ciubotaru Răzvan: Nu, nu…sunt indicatore pentru șantier în lucru. Am 
redepus la Poliția rutieră în vederea reavizării planului de semnalizare pentru că am 
propus reducerea vitezei exact în zonele acelea pe care le-ați menționat și 
dumneavoastră. Urmează a se monta indicatoare zilele acestea, indicatoare de drum 
în lucru. 

Dl Luca Samuel: Domnul director, sunteți o persoană profesionistă și diligentă, 
am rugămintea ca măcar acum, de Sărbători, mai ales în curbe, vă rog să dispuneți 
acele indicatoare. Pe timpul nopții nu ai cum să intuiești acele curbe dacă nu știi 
drumul.  

Dl Ciubotaru Răzvan: Știm, știm, dar să nu credeți că nu facem nimic în acest 
sens! 

Dl Luca Samuel: În acest sens domnule președinte, cererea grupului nostru 
este ca în prima ședință ordinară din ianuarie, un reprezentant al constructorului să 
fie prezent în plenul ședinței. 

Dl Cionca Iustin: Vă rog să îi faceți o invitație! 
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Dl Ciubotaru Răzvan : Da, am înțeles, o să îi facem. 
Dl Cionca Iustin: Vă mulțumesc mult pentru tot anul. Luăm o pauză de 5 

minute, după care o să vă primim cu colindători și în câteva minute o să începem 
ședința reunită cu Consiliul Municipal. Mulțumesc! 

 
 
 
     Președinte,    Secretar General al Județului, 

     Iustin Cionca        Silvana Lupu 
 
 
                    Întocmit, 
                              Cure Nicoleta 


